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Bemutatkozás 

Terényi Kristóf vagyok az államtudományi osztatlan szak másod-

éves hallgatója. Születésem óta Budapesten élek, itt nőttem fel, itt 

érettségiztem és az egyetemi tanulmányaimat is az otthonomhoz 

közel tudom végezni.  

Már a tavalyi gólyatáborban megfogalmazódott bennem, hogy 

szeretnék tenni a hallgatói közösségért, de ekkor még nem tudtam 

pontosan, hogy milyen fogaskerék is lehetnék az ÁNTK szerkezeté-

ben. Később megtudtam, hogy a Hallgatói Önkormányzat munkáját 

több bizottság is segíti. Októberben jelentkeztem a Rendezvényszer-

vező Bizottságba, ahova felvételt nyertem. 

Az elmúlt tanévben számos rendezvényt bonyolítottunk le sike-

resen, ÁNTKlaus, Felezőbál, Kari Napok, csak hogy párat említsek. Ez 

idő alatt volt lehetőségem megmutatni, hogy miben tudom a kari kö-

zösség programjait színesíteni, hogy képes vagyok hatékonyan részt 

venni az ötleteléstől az adott esemény lezárásáig minden apróbb és 

nagyobb feladatban. 

Aztán a nyáron következett a mindenki által legjobban várt ren-

dezvény a gólyatábor. Idén már a szervezői oldalon, pontosabban a 

kari programos csapat tagjaként lehettem lent Tatán. Ezt a pár napot 

egy több hónapos felkészülés előzte meg, így minden nagyobb prob-

léma nélkül tudtunk a gólyáknak felejthetetlen élményeket okozni.  

A nyár utolsó hetében került megrendezésre a gólyahét, ahol 

szintén szervezőként tevékenykedtem. Ez a három nap megerősítette 

bennem, hogy szeretnék elindulni a Hallgatói Önkormányzati válasz-

tásokon, hogy innentől választmányi tagként segíthessem hallgató-

társaimat.   



Terveim 

 A Ludovika Campuson számos lehetőség van sportolni, mégis 

sok hallgató elégedetlen a jelenlegi helyzettel, ez két ok miatt lehet-

séges. Az első, hogy nem tudnak a különböző szakosztályokról, a má-

sodik pedig, hogy nincs olyan sport jelenleg, amit szívesen kipróbál-

nának. Véleményem szerint a Hallgatói Önkormányzat a közösségi-

média felületein hirdethetné az egyetemen működő sportokat. Kérdő-

ívek segítségével felmérhetőek lennének a tanulók sportági igényei, 

amelyeknek kiértékelése után a legtöbb szavazatot kapott sport, 

amennyiben lehetséges meg is valósulna. 

A Kolimpia több egyetemen is minden évben az egyik legnép-

szerűbb rendezvény, nálunk is hagyományteremtő lehetne. A Kollégi-

umi napok vagy a Kari Napok tematikájába is beilleszthető, egy ilyen 

program biztosan erősítené a hallgatói közösséget. 

 Az egyetemre és azon belül is a karra nagyon sok külföldi fiatal 

jön tanulni minden évben. Sajnos jelenleg elég elszigeteltek a magyar 

hallgatóktól. Szerintem több lehetőséget kellene biztosítani, hogy az 

eltérő nemzetiségű egyetemisták megismerhessék egymást. A Quiz 

Night és az International Christmas minden évben nagy siker, ezeket 

a találkozókat bővíthetnénk. Sok Erasmuson itt tanuló hallgató sze-

retné felfedezni a várost és a magyar kultúrát, különböző tematikus 

programokkal színesebbé válhatna az ittlétük. 

Záró gondolatok 

Bízom benne, hogy az előző tanévben és a nyáron folytatott te-

vékenységeim, illetve a fentebb leírt terveim meggyőztek arról, hogy 

támogass a szavazatoddal. Amennyiben megválasztanak minden 

erőmmel azon leszek, hogy továbbra is segíthessek a hallgatótársa-

imnak és együtt egy összetartó, jó hangulatú, változásokra kész kö-

zösséget építhessünk. 

Kelt: Budapest, 2023.09.19.  
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